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Abstract (en)
[origin: ES8307967A1] The invention has for its object a device for connection between two rectilinear portions of a stretched cable, said device
passing through a massive constructive work. According to the invention said device transmits the tension from one of the portions of cable to the
other by a segment of cable of which the strands, curved along the desired incurvation, are separated from one another and stretched, with a total
tension force at least equal to that of the more stretched of the two portions of cable, to ensure precompression of the portion of massive structure
which these strands traverse.

Abstract (fr)
L'invention a pour objet un dispositif de raccordement entre deux portions rectilignes d'un cable tendu, dispositif traversant une structure massive
d'ouvrage. Selon I'invention, ce dispositif transmet la tension d'une des portions (E1) de cable a l'autre (E2) par un segment (C) de cable dont les
brins (2), courbés suivant l'incurvation désirée, sont séparés les uns des autres et tendus, avec une force de tension totale au moins égale a celle de
la plus tendue des deux portions de cable, pour assurer la précompression de la portion de structure massive que ces brins traversent. L'invention
empéche la détérioration d'un brin de cable de précontrainte ou de haubanage en contact avec un solide.
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